



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條, 公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publicatio n of Acceptance for Registrati on	[730] 註冊申請人 姓名 / 名稱 Applicant's Name	[740/ 750] 註冊申請人的送達地 址 Applicant's Address for Service
304954357	INTELL TONIC	3	30-08-2019	The Procter & Gamble Company One Procter & Gamble Plaza, Cincinnati, Ohio 45202, UNITED STATES OF AMERICA	MAYER BROWN 16th-19th Floors, Prince's Building 10 Chater Road, Central HONG KONG
305335308	Almira 歐美亞	3, 5	21-08-2020	蘇兆明 香港 新界屯門建發街 22 號	蘇兆明 香港 新界屯門建發街 22 號

新興工業大廈 11 樓 10 室 新興工業大廈 11 樓 10 室

305336613



5, 29, 30

28-08-2020

陳朝敏
中國
廣東省廣州市
海珠區灝景街 13 號
2402 房

龍騰企業諮詢管理有限
公司
香港
九龍旺角彌敦道 788-
790 號
利美大廈 10 字樓 B 室